

Weekly Agenda (11) 24/11/2024 - 28/11/2024

Admin Notes الملاحظات الإدارية

- لتحقيق التواصل الواضح والفعال وتجنباً لأي إزعاج، سنعتمد على **الخطط الأسبوعية** كمصدر أساسي لجميع التحديثات المهمة، الواجبات، والإعلانات، وسنستخدم منصة **جوجل كلاس روم** حصرياً للمصادر الإضافية.
- لن يتم تضمين علامة منصة كتبي في العلامة الإجمالية للقراءة لكل من اللغتين العربية والانجليزية، بل سيكون لها بند خاص منفصل. وسيكون تقييم الطلاب فيها إما "مكتمل" أو "غير مكتمل" بناءً على إنهاء قراءة 4 كتب وتسجيل 2 لكل لغة. **الموعد النهائي لتقديم متطلبات منصة كتبي للربع الثاني هو 30 يناير.**
- يُعتمد التجويد كمنهج إثرائي للطلاب لتعزيز هويتهم الدينية وتقوية حصيلتهم اللغوية ولن يتم تقييمه بعلامات، بل سيتم إدراجه كملاحظة بشكل منفصل في الشهادات، إلى جانب الأنشطة التعليمية التكميلية الأخرى.
- يوم الثلاثاء القادم 26 نوفمبر يوم الرياضيات والعلوم لقسم الأولاد.

- To ensure clear and efficient communication and avoid any inconvenience, we will rely on **Weekly Plans** as the primary source for all important updates, assignments, and announcements, and **Google Classroom** solely for additional resources.
- Kutubee will be a separate category for both Arabic and English. The Kutubee grade will no longer be included in the overall reading grade. Students will be assessed as either "Completed" or "Incomplete" based on finishing reading 4 books and recording 2 for each language. **The deadline for submitting second-quarter Kutubee requirements is January 30th.**
- Tajweed is an enrichment program designed to strengthen students' religious identity and language skills. It will continue to be offered as a non-graded activity, listed separately on the report card, alongside other supplementary learning activities.
- Math and Science Day for Boys section is next Tuesday 26th November.

Weekly Plans الخطط الأسبوعية

| 24/11/2024 - 28/11/2024 | |
|--------------------------------|---------------------------------|
| Grade (1) Boys | Grade (1) Girls |
| Grade (2) Boys | Grade (2) Girls |
| Grade (3) Boys | Grade (3) Girls |
| Grade (4) Boys | Grade (4) Girls |

[End of Agenda]